
KOMISJA KOMUNALNO BOLKA 
IBEZPKCZEtelłAFOWJCZNBGO 

RADY GMINY , 
Lasowice Wiedo* 

Protokół nr 4/2019 

z posiedzenia Komisji Koraunalno-Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 17 kwietnia 2019 r. 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Piotr Kisiel 
2. Norbert Barcz 
3. Gabriela Prochota 
4. Renata Pilot 
5. Gabriela Świerc 

- Przewodniczący 
- Z-ca Przewodniczącego 
- członek 
- członek 
- członek 

W posiedzeniu brał udział: 

1. Daniel Gagat - Wójt Gminy 

Tematy posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie- analiza pism przekazanych na posiedzenie komisji: 

- pismo Państwa S.C , M . K. , A.W. ; z dnia 24.03.2019r dot. nakładki asfaltowej 
drugiego odcinka ul.Klapacz w Laskowicach do posesji Państwa Warzyc. 

- pismo Urzędu Gminy z dnia 28.03.2019r dot. wykupu działki przez Panią A.M w 
Wędryni 

- pismo Urzędu Gminy z dnia 28.03.2019r dot. zagospodarowania mieszkania po Pani 
G.S : w Laskowicach 

- pismo Pani M.S w z dnia 25.03.2019r dot. odkupienia nieruchomości przez Gminę. 

- pismo Pani J.KJ dot. umożliwienia przejazdu drogą w Lasowicach Wielkich. 

- pismo Urzędu Gminy z dnia 16.04.2019r dot. ponownych negocjacji z Państwem B; i 
J w sprawie wykupu działek. 

3.Sprawy bieżące. 



Adl. Rozpatrzenie- analiza pism przekazanych na posiedzenie komisji: 

- W odpowiedzi na pismo Państwa S.C , M . K , A.W > z dnia 24.03.2019r , 
Komisja proponuje aby przy okazji trwających procedur związanych z przejęciami i 
podziałami działek w ciągu ul.Klapacz w Laskowicach takowe czynności wykonać także na 
wnioskowanym w piśmie odcinku drogi. Należy uregulować prawnie sprawy własności 
przejmowanych działek. 

Głosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

-W odpowiedzi na pismo Urzędu Gminy z dnia 28.03.2019r , Komisja wyraża zgodę na 
dzierżawę i docelowo sprzedaż części działki nr 649/241, K M 1 o pow.68m*. Dzierżawa 
powinna trwać do momentu przeprowadzenia transakcji sprzedaży dzidki. 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstizymujących się 

- W odpowiedzi na pismo Urzędu Gminy z dnia 28.03.2019r , Komisja wyraża zgodę na 
przekazanie i zagospodarowanie mieszkania po Pani G.S : w budynku przy 
ul.Wiejskiej70 przez sołectwo Laskowice. 

Głosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

- W odpowiedzi na pismo Pani M.& z dnia 25.03.2019r , Komisja uznała, że na 
chwilę obecną nie ma potrzeby zakupu przez Gminę nieruchomości w Jasieniu 
ul.ZwycięstwalO. 

Głosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

- W odpowiedzi na pismo Pani J.K z dnia 16.04.2019r , Komisja analizując stan 
przedmiotowego odcinka drogi .sugeruje aby do czasu ukończenia remontu mostu na rzece w 
ciągu drogi powiatowej korzystać z objazdu obejmującego odcinek drogi leśnej w kierunku 
DW494. W chwili obecnej trwają procedury formalne aby uzyskać zgodę na powyższe od 
Administracji Lasów Państwowych. 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

- W odpowiedzi na pismo Urzędu Gminy z dnia 16.04.2019r dot. ponownych negocjacji z 
Państwem B i J w sprawie wykupu działek, członkowie Komisji uznali ,źe 
należy przyjąć wynegocjowane na dzień dzisiejszy ceny wykupu za l m 2 pod warunkiem 
pomniejszenia w/w ceny o koszty związane z podziałem i przepisaniem działek na mienie 
Gminy. 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 



Ad2. - Sprawy bieżące: 

- Radna G.Prochota poinformowała komisję o uszkodzonej skarpie rowu przy drodze gminnej 
w Jasieniu -Kopaczka . Komisja wnioskuje aby w trybie pilnym zgłosić sprawę do „Wód 
Polskich" celem przeprowadzenia wizji lokalnej i naprawę skarpy. 

- Na wniosek Radnej G.Prochota Komisja wnosi o wyczyszczenie rowu przy składzie 
opałowym w Jasieniu ze środków na bieżące naprawy 

Glosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się 

- Komisja pozytywnie opiniuje wniosek Radnej R.Pilot dotyczący wykonania nakładki 
asfaltowej na drodze gminnej od posesji Miska do skrzyżowania w Trzebiszynie. Powyższe 
prace należy dopisać do istniejącej kolejki dróg do remontu. 

Głosowanie: 5-za, 0-przeciw, O-wstizymujących się 

Po wyczerpaniu tematyki przewodniczący zakończył posiedzenie. 

Komisja obradowała w godzinach: od 1430 do 15.40 

Piotr Kisiel- Pfz iwodruczący Komisji 

Pro; iował 

Podpisy członków Komisji: 

5. Gabriela Świerć 

4. Renata Pilot 

3. Gabriela Prochota 

2. Norbert Barcz 

1. Piotr Kisiel 


